
Saksprotokoll i Valnemnda - 12.06.2018  
 
Representanten Silja Ekeland Bjørkly (H) stilte spørsmål om møtet i valnemnda, kunne starte fortløpande 
etter eit møte i fylkesutvalet, dersom desse møta var satt opp etter kvarandre. Dette for å spare tid. 
Administrasjonen stilte seg positiv til dette. 
 
 
 
 


